

YUKON

CANADA

Whitehorse, Yukon

ORDER-IN-COUNCIL 2006/35

LANDS ACT

Pursuant to section 12 of the *Lands Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows

1 The annexed *Regulation to Amend Order-in-Council 1986/22 and to Authorise the Disposition of Certain Land to the Town of Faro*, which sets the price for the sale of some land in Yukon, is hereby made.

Dated at Whitehorse, Yukon,
this 23rd February 2006.

YUKON

CANADA

Whitehorse, Yukon

DÉCRET 2006/35

LOI SUR LES TERRES

Le commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 12 de la *Loi sur les terres*, décrète :

1 Est pris le *Règlement modifiant le Décret 1986/22 et autorisant l'aliénation de certaines terres en faveur du Village de Faro*, paraissant en annexe, et qui établit le prix de vente de certaines terres au Yukon.

Fait à Whitehorse, au
Yukon,
le 23 février 2006.

Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon

LANDS ACT

LOI SUR LES TERRES

REGULATION TO AMEND ORDER-IN-COUNCIL
1986/22 AND TO AUTHORISE THE DISPOSTION
OF CERTAIN LAND TO THE TOWN OF FARO

RÈGLEMENT MODIFIANT LE DÉCRET 1986/22 ET
AUTORISANT L'ALIÉNATION DE CERTAINES
TERRES EN FAVEUR DU VILLAGE DE FARO

1 Schedule A of the Order-in-Council is amended by deleting the references to the following Lots and their corresponding sale prices under the heading "Faro - 01700"

1 L'annexe A du décret est modifiée par annulation des références aux lots suivants et de leur prix de vente à la rubrique « Faro - 01700 »

"Lot 13	\$7,409.73
Lot 15	\$10,017.95
Lot 104-1	\$17,600.00
Lot 105-1	\$13,850.00
Lot 110-1	\$21,857.21".

« Lot 13	7 409,73 \$
Lot 15	10 017,95\$
Lot 104-1	17 600,00\$
Lot 105-1	13 850,00\$
Lot 110-1	21 857,21\$ ».

23 For the purposes of section 21 of the *Lands Regulations* Lots 104-1;105-1; and 110-1 belong to the special class and may be transferred to the Town of Faro at no charge on the condition that it be used as a public park.

23 Pour l'application de l'article 21 du *Règlement sur les terres*, les lots 104-1,105-1 et 110-1 appartiennent à la classe « spécial » et peuvent être cédés gratuitement au Village de Faro à condition d'être utilisés comme parc public.